
Referat FAU-møte 7.september-20 
 

De som møtte: Thilde og Kjerstin fra skolen. Kari Ane, Linda, Vibeke, Øyvind, Conrad, Sigve, Kai, 

Joachim og Marita fra FAU 

Saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling og agenda. 

Ingen kommentarer. 

 

2. Gjennomgang referat fra forrige møte. 

Ingen innspill. 

 

3. Presentasjon av medlemmer. 

En ny representant i FAU som møtte. 

 

4. Valgkomiteens innstilling til valg av leder, nestleder, sekretær og kasserer. 

Leder: Conrad Ravnanger 

Nestleder: Linda Ringheim 

Sekretær: Marita Onarheim 

Kasserer: Kai Shulz. 

 

Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

5. Dysleksivennlig skole. Rektor og logoped Thilde starter dialogen. 

Olsvik skole har begynt prosessen mot en søknad om å bli godkjent som dysleksivennlig 

skole. Denne prosessen ble påbegynt i vinter, men på grunn av Covid-19 ble arbeidet utsatt. 

Olsvik skole har satt ned en gruppe som leder arbeidet med søknaden.  

FAU fikk en presentasjon om hvorfor Olsvik skole ønsker å bli dysleksivennlig skole, og 

prosessen mot å bli en dysleksivennlig skole. 

Olsvik skole ønsker Å være en god skole for alle. 

Det er 2 søknadsfrister i løpet av året, Olsvik skole ønsker å søke innen 1.desember.  

 

Det er 10 kriterier for å bli en dysleksivennlig skole, f.eks; 

• Plan for dysleksi-, matematikk-, og språkvansker. 

• Kontinuerlig kompetanseheving av personalet. 

• Gode rutiner for kartlegging og gode prosedyrer 

• God leseplan, gode rutiner og tiltak 

• Tilpasset opplæring, varierte arbeidsmåter, vurdering for læring, aktiv i egen læring 

• God skriftlig informasjon til foresatte om rettigheter og skolens planer  

 

Skolen ønsker å samarbeide med foreldre og elever for blant annet å høre hva foreldrene 

synes er viktig i forhold til barn med dysleksi og hva elevene trenger av tilrettelegging. 

Skolemiljøgruppen i FAU vil arbeide videre med dette sammen med skolen. 

 



 

 

 

6. Informasjon fra skoleledelsen. 

Skolen har fått mail fra Kiwi om at det er mange elever på Kiwi før og etter skoletid. Flere av 

elevene glemmer å holde avstand til andre kunder.  Dette skaper et utrygt miljø for andre 

kunder. 

På skolen er de i gang med nasjonale prøver. Elevene på 5., 8. og 9. trinn skal ha nasjonale prøver 

i engelsk, regning og lesing.  

Det er kommet en ny presisering av fravær. Det vil ikke bli ført fravær som relateres til Covid-19 i 

perioden fra 24.august til 31.oktober. 

Skolen vil ta imot praksisstudenter. Studentene skal være i praksis i 8 uker og er 4. og 5. års-

studenter. 

I forhold til Covid-19 er det fortsatt gult nivå på skolen. 

I forbindelse med åpning av Hjertesonen ved Olsvikhallen , ønsker 

skolen å ha en markering. Gjerne i samarbeid med Trafikkgruppen og 

arrangementsgruppen. Hjertesone-logoen skal males i asfalten. Det er 

et stort grønt hjerte. FAU vil prøve å få til en dronefilm. Kanskje noen 

elever på skolen kan legge til musikk?  

 

 
7. Nærmiljømøte på Elvetun 27.08, områdesatsingen. 

Det vil bli startet opp to grupper, en Olsvikgruppe og en Loddefjordgruppe. Det vil bli jevnlige 

møter fremover. Fra FAU vil Conrad, Kai og Sigve være med i Olsvikgruppen. De vil blant annet 

arbeide for å skape fysiske møteplasser i nærmiljøet. 

 

8. Status barnehagetomten ved Olsvik skole. 

Vil bli tatt opp på et politisk møte. 

 

9. TV-aksjonen 2020. 

TV-aksjonen 20202 vil bli et digitalt arrangement. I år prioriterer ikke FAU å organisere TV-

aksjonen. 

 

10. Høringssvar fra Bergen kommune. Ønsker innspill til strategi for inkluderende fellesskap i 

barnehage og skole. 



I høringssvaret fra Bergen Kommune loves det mye, men det ser ut som det ikke er noen 

konkrete planer om hvordan de skal gjennomføre mye av det som loves. Frist for å gi et 

høringssvar til kommunen er i slutten av september. FAU vil jobbe videre med dette. 

 

11. Fordeling av FAU representanter i de ulike gruppene. 

En ny FAU-representant ble plassert i Natteravngruppen. Nye FAU-medlemmer som kommer til i 

løpet av høsten vil bli plassert i gruppene på neste møte. 

12. Status gruppene i FAU 

Natteravn: har gjennomført to natteravningskvelder. Har vært bra oppmøte av både FAU-

medlemmer og rektorer på natteravningene. Fremover er det behov for at mange melder seg 

frivillig. 

Skolemiljøgruppen: har mye å arbeide med fremover med blant annet dysleksivennlig skole. 

Trafikkgruppen og arrangementsgruppen: har ikke hatt møter siden forrige FAU-møte. 

 

13. Økonomistatus. 

Har innestående 11700 kroner. 

 

14. Eventuelt 

- Det er et ønske om å få mer detaljerte ukeplaner og oppgaver, slik at elever som er hjemme 

på grunn av luftveissymptomer lettere kan arbeide med emner som er aktuelle i 

fraværsperioden. 

- Leder og nestleder i FAU har fått invitasjon til Work Shop i Loddefjord. Formålet er å etablere 

et initiativ som gjør en forskjell for innbyggerne i området. 

Neste FAU-møte; 28.september. 

 


